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R  E P U B L I K A   H R V A T S K A  
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 
URBROJ:  

024-05/22-01/18                
2170-1-09-10-22-10 
 
 

    
    Rijeka,  06.05.2022. 

ZAPISNIK 
SA MJESNOG ZBORA GRAĐANA  

 
održanog 5. svibnja 2022. godine (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u Domu kulture Pehlin, 
Minakovo 30. 
 
Zboru su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Zboru nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 

 
Ostali nazočni: 

 8 građana Pehlina 
 

 
 

 Zbor je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 
 

1. Prijedlozi građana za uređenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture za 2023. 
godinu 
 
 

 
Dnevni red je prihvaćen. 
Za ovjerovitelje zapisnika izabrani su Marijana Lončar i Ivan Rudanović. 
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AD 1 
Zbor građana otvorio je predsjednik Vijeća Ivan Bogdanić, pozdravio nazočne i zahvalio im na 
dolasku. Pojasnio je da Vijeće MO Pehlin već sedamnaest godina ima praksu sazivanja Zbora 
građana kako bi svi zainteresirani mogli doći te postaviti pitanja Vijeću, dati prijedloge i sugestije 
vezano uz uređenje i održavanje komunalne infrastrukture, te postaviti pitanja vezano uz ostalu 
problematiku koja ih interesira, a vezana je uz rad i djelokrug mjesnog odbora. Ukratko je izložio 
koji su radovi planirani u slijedećem razdoblju. 
Građani su na Zbor pozvani putem medija, plakatima, objavom na web stranicama, te nekolicina 
koja je izrazila potrebu da razgovara sa Vijećem i telefonskim putem. Predsjednik je izrazio 
žaljenje što se Zboru odazvao mali broj građana, te je prisutnima dao riječ: 
 
Gospodin iz Ulice Turkovo, R. J.: 
Postavio je pitanje vezano uz glavnu prometnicu kroz Pehlin. Smatra da je prometnica jedna od 
najgorih u Gradu Rijeci puna je ulegnuća i rupa, te da je vožnja istom opasna. Nije mu jasno 
zbog čega je dio prometnice u smjeru Viškova u Ulici Turkovo asfaltiran, a nije se popravilo još 
50 metara asfalta prema njegovoj kući gdje smatra da je asfalt najgori. Smatra da su dvije 
najkritičnije točke na spomenutoj cesti područje ispod romskog naselja na Rujevici i područje od 
plinare na Pehlinu prema Marinićima. 
 
odgovor Predsjednika:  
Predsjednik je pojasnio da Vijeće nije nadležno za spornu cestu, te da se ista ne može sanirati 
sredstvima malih komunalnih akcija, već je istu potrebno cjelovito rekonstruirati. Također prema 
informacijama kojima raspolaže Vijeće u dogledno vrijeme prometnica će se prekapati jer će se 
izvoditi radovi na postavi kanalizacije te će tada izvođači imati obvezu prometnicu preasfaltirati. 
Prema informacijama koje smo dobili od strane referenata Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav radovi bi trebali početi u skorije vrijeme. 
 
Gospodin iz Ulice Mihovilići, I.R.: 
Postavio je pitanje prometne gužve oko OŠ Pehlin. Kako su popustile mjere oko Covida-19 tako 
je ponovno počela gužva oko škole, roditelji dolaze po djecu ispred škole i zatvaraju prometnicu 
ne misleći pritom na stanare iz okolnih kuća, a niti na mogućnost prolaska interventnih vozila 
ukoliko se ukaže potreba. 
 
odgovor Predsjednika:  
Nažalost problem je već poznat, te je potrebno kada se isti uoči pozvati Prometnu policiju da 
intervenira.  
  
 
Gospođa iz Ulice Minakovo, M.L.: 
Postavlja pitanje nepoželjne vegetacije na nogostupima, posebno ističe nogostup na glavnoj cesti 
prema Minakovu i nogostup od Doma kulture prema glavnoj cesti koji su obrasli u bršljan i njima 
se ne može prolaziti.  
 
Odgovor Predsjednika: 
Potrebno je prijaviti nadležnim službama da se počisti ili ukoliko zelenilo dolazi s privatnog terena 
da nadležni nalože vlasnicima da isto počiste. 
 
 
 
 
Zaključak: 
Predsjednik je zahvalio nazočnima na pitanjima i zaključio da će se prijedlozi koji spadaju pod 
komunalne prioritete uvrstiti na listu prijedloga prioriteta. 
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Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Zbor građana završio je u 19 sati. 
 
Zapisničar:                                       Ovjerovitelji zapisnika:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
Lorena Pribanić                                Marijana Lončar                                           Ivan Bogdanić 
 
                                                         
 
                                                         Ivan Rudanović 
                                                             


